
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 10. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 48
Mener ministeren, at det er rimeligt at undtage cabotagekørsel fra RUT-regi-
steret set i lyset, af at alle lønmodtagerorganisationer er imod denne undta-
gelse og at arbejdsgiverorganisationerne har forskellige opfattelser af det hen-
sigtsmæssige i at undtage cabotagekørsel?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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